
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 23.09.2020 kl. 17.30 – 20.00 

Hvor: Riska stadion,   
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Bjarte Slettebø, Mathias Stene, Pål Thornes, Hilde 
Moss Thorsen og Kristin Auestad  
Forfall: Brage Martin Norbakken og Karianne Stoltenberg. 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
  

Før selve møtet gav daglig leder i Riska fotball, Lennart ms, en orientering om arbeidet i 
laget, og vi fikk en omvisning på anlegget. Riska fotball har i august/september lgt om 
flere kunstgressbaner til miljøbaner der gummigranulat er byttet ut med organisk fyll.  
 
Sak nr  

 
Ansvarlig 

19/20  Referat fra sist styremøte 
Godkjent uten merknader.  

   

20/20   Rapport fra arbeidsgruppene 
- Folkepulsen 
Innkomne søknader innen fristen 1. september er 
behandlet og tildelingsbrev sendt ut. 
 
- Treningstider inkl. Sandneshallen 
Klagene på tildelte treningstider er behandlet. Ingen 
merknader i etterkant. 
 
- Politisk kontakt 
Ikke noe nytt siden sist. 
 
- Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Avtale med Sandnes tennisklubb på det nærmeste i orden.  
Bjarte, Kristin og Pål følger opp dette arbeidet videre.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bjarte tar 
initiativ 

21/20 Saker fra årsmøtet 
a. Fordeling LAM-midler – siste runde. 

Det ble noe teknisk kluss ved at vår fordeling fordi 
vedtak på årsmøtet gav noen lag litt mindre beløp 
enn det som var forhåndsutbetalt fra NIF. Mindre 
beløp. Bjarte og Kåre retter opp.  
 

b. Retningslinjer for fordeling av treningstider 
Siv Janne og Hilde orienterte. Det tas sikte på at 
revidert forslag kan legges fram på neste 
styremøte. 

 
 
 
 
Bjarte og 
Kåre 
 
 
 
Siv Janne, 
Hilde og 
Karianne 

2220   Handlingsplan 2020 vedtatt på årsmøtet  
Kåre orienterte om hovedpunktene i handlingsplanen, og 
styret startet diskusjonen om hvordan prioritere 
arbeidsoppgaver framover. 

 
 
 
 



Samling for daglige ledere i idrettslag ble trukket fram 
som et mulig tiltak for å forankre idrettsrådets arbeid og 
prioriteringer.  
Dette tiltaket vurderes og følges eventuelt opp av 
arbeidsutvalget. 
 
Saken settes opp på nytt i neste styremøte.  

 
 
 
 
  

23/20  Restmidler folkepulsen 
Fortsatt noe restmidler igjen i folkepulsen, spesielt 
innenfor tiltak for inkludering.  
Konklusjon: 
Restmidlene annonseres på hjemmesiden og facebook, og 
styret følger opp overfor klubber som har aktuelle tiltak. 
Søknader behandles fortløpende.  

  
 
 
 
 
Siv Janne og 
Bjarte 

24/20   Rapport fra samling for daglige ledere i idrettsråd 14. 
og 15. september 
Kåre orienterte fra nasjonal samling for daglige leder i 
idrettsråd 14. og 15. September 2020 på Lillestrøm. Viktige 
tema var reduserte krav til byråkrat i mindre idrettslag og 
idrettsrådenes status innenfor idrettsorganisasjonen framover. 

 
 
 
 
 
  

25/20 Nytt fra kommunen 
Odd Willy orienterte. 
a. Treningstid i Forus sportssenter fordeles nå relativt raskt. 

Framtidig driftsmodell forventes politisk behandlet i løpet 
av kort tid – trolig i oktober-møtet i kommunestyret. 
 

b. Kommunens nettsider er oppdatert i forhold til 
spillemidler. Ny veileder er tilgjengelig. 
 

c. Kommunen har blitt kontaktet av Sandnes sykkelklubb om 
løsning for nye lokaler. Avtale med tennisland utgår 
relativt snart. 
 

d. Bogafjell IL ar planer for nytt klubbhus nær Bogafjell-
hallen. 
 

e. Sviland Il åpner for avtale ombruk av bane på Sviland til 
Cricket. Avtale ikke helt på plass. 
 

f. Det fremmes en orienteringssak til politisk utvalg om bruk 
av idrettshallene i sommer.  
 

g. Nytt nøkkelsystem på stadion har gjort at en del klubber nå 
ikke har tilgang. Odd Willy sjekker opp hva som har skjedd, 
og eventuell avtale med Sandnes IL om bruk av lokalene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Odd Willy 

26/20 Eventuelt 
Kåre orienterte om at det var avtale møte med Olympiatoppen 
vest 24. September og møte med Sandnes musikkråd 30. 
September. 
 
Neste styremøte blir i Austrått svømmehall.  

 
 
 
 
 



 
Referent: Kåre Strand 


